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Nr AO.0012.3.5.2023 

 

Protokół Nr 76 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 30 maja 2023 r. o godz. 12.00 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecna radna: Dominika Woźniak. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Beata Kozikowska                                  - skarbnik gminy Kleczew; 

Marta Sobczak                                        - kierownik referatu IGN, sekretarz gminy; 

Magdalena Siupa                                    - dyrektor M-GOK i M-GBP; 

Anna Jabłońska                                      - dyrektor OSiR w Kleczewie; 

Magdalena Strajch                                 -  inspektor ds. rozwoju i promocji gminy; 

Karolina Macyszyn- Miderska               - inspektor ds. ochrony środowiska i gospodarki                             

                                                                  odpadami. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył 

przewodniczący komisji Marek Łuczak. Na wstępie stwierdził quorum (4 radnych 

potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych.  

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Marek Łuczak zaproponował wprowadzenie w pkt 3 zaopiniowanie 

wniosku złożonego przez dyrektora M-GOK w Kleczewie w sprawie zwiększenia dotacji 

podmiotowej na 2023 r.  

 

Uwag nie zgłoszono. Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz                           

z zaproponowaną zmianą.  

Radni jednogłośnie, 4 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który wraz                      

z zaproponowaną zmianą przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie wniosku dyrektora M-GOK w Kleczewie w sprawie zwiększenia 

dotacji podmiotowej na 2023 r.  

4. Zaopiniowanie poszczególnych projektów uchwał: 

a) w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli kwot rekompensaty całkowitej 

wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami Komunalnymi       

Sp. z o.o. w Koninie; 

b) w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii rzymskokatolickiej pw. św. Andrzeja   

w Kleczewie; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 
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d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 

5. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z realizacji „Rocznego programu współpracy 

Gminy Kleczew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi     

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego    

i o wolontariacie na rok 2022”. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 3. Dyrektor M-GOK Magdalena Siupa przedstawiła wniosek w sprawie zwiększenia 

dotacji podmiotowej na 2023 r. Przedmiotowy wniosek został złożony w celu zabezpieczenia 

środków finansowych na:  

a) Naprawę windy 6.800,00 zł; 

b) Sprzątanie po gołębiach, naprawa dachu 3.000,00 zł; 

c) Obsługa i przygotowanie obchodów dnia Samorządu Terytorialnego 10.000,00 zł; 

d) Klimatyzacja w studiu nagraniowym 5.500,00 zł. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad 4a) Inspektor ds. ochrony środowiska i gospodarki Karolina Macyszyn-Miderska 

przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wyników kontroli 

kwot rekompensaty całkowitej wypłaconej Miejskiemu Zakładowi Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi Sp. z o.o. w Koninie. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 4b) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii rzymskokatolickiej pw. św. Andrzeja          

w Kleczewie. Parafia rzymskokatolicka w Kleczewie złożyła wniosek o dotację dot. 

wykonania dokumentacji konserwatorskiej na remont połaci dachowej dla zabytkowego 

kościoła parafialnego w Kleczewie, wpisanego do rejestru zabytków województwa 

wielkopolskiego pod numerem A-65/47. W budżecie Gminy Kleczew na rok 2023, na 

udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków zabezpieczono kwotę, która umożliwi udzielenie 

dotacji w wysokości 26.000,00 zł na wykonanie powyższej dokumentacji konserwatorskiej. 

Następnie dodała, że kwota dofinansowania stanowi 50 % nakładów koniecznych Z uwagi na 

fakt, że Gmina Kleczew nie jest właścicielem zabytku ujętego we wniosku, a jednocześnie 

chce wspierać opiekę nad zabytkami i ich renowację, w ramach wykonywania zadań 

własnych Gminy, podjęcie niniejszej uchwały przyznającej dotację dla Parafii 

rzymskokatolickiej w Kleczewie jest uzasadnione.   

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 4c) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej  uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła o wprowadzenie 
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autopoprawki. Związana jest ona ze zwiększeniem kwoty 17.395,00 zł w dziale opieka 

społeczna. Są to środki, które wpłynęły jako zwrot dochodów Urzędu Wojewódzkiego            

w związku z rozliczeniem środków dodatków stałych. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Dyrektor OSiR Anna Jabłońska przedstawiła informacje dotyczące projektu „Szatnia na 

medal”. Projekt ten obejmuje remont pomieszczeń znajdujących się w hali OSiR                    

w    Kleczewie,  z której korzysta młodzież Szkoły Mistrzostwa Sportowego w Kleczewie 

oraz piłkarze Klubu sportowego „Sokół Kleczew”. 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 4d) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej  uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na 

lata 2023-2030. Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek 

burmistrza wniosła o wprowadzenie autopoprawki, która związana jest z zmianami 

wprowadzonymi w uchwale budżetowej.  

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 5. Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji „Rocznego programu współpracy 

Gminy Kleczew z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                 

i o wolontariacie na rok 2022”. Powyższe sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Ad 6. Wolne wnioski. 

 

Radny Marek Łuczak zapytał kto jest odpowiedzialny za prowadzenie strony internetowej       

i BIP Gminy Kleczew?  

 

Sekretarz gminy Marta Sobczak odpowiedziała, że za stronę internetową gminy Kleczew 

odpowiada Pani Magdalena Strajch. Jest ona odpowiedzialna za administrowanie                      

i  publikowanie informacji przy współudziale firmy zewnętrznej. Jeżeli chodzi o stronę BIP to 

dokumenty publikuje Pani Dominika Socha. Następnie dodała, że mieszkańcy mogą kierować 

wszelkie sugestie dotyczące zmian wyglądu graficznego tych stron, tak aby były one dla nich 

bardziej dostępne i przejrzyste.  

 

Następnie, Radny Marek Łuczak poprosił o udzielenie informacji dotyczącej kiosku 

informacyjnego mieszczącego się w kleczewskim parku. Poprosił, aby na sesji Rady 

Miejskiej została przedstawiona informacja dla mieszkańców dotycząca realizacji tego 

projektu. 
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Sekretarz gminy Marta Sobczak wyjaśniła, że projekt ten realizowany jest przez 

Stowarzyszenie LGD „Między Ludźmi a Jeziorami”, ale więcej informacji przygotuje na 

kolejną sesję Rady Miejskiej. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

 

 

                                                                              Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów                           

                                                                                                Rady Miejskiej w Kleczewie 

 

                                                                                                           Marek Łuczak 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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